
Referat bestyrelsesmøde 01-04-2025:  

 

Deltagere: Tom Meyer Andreasen, Lykke Regel, Marianne Munk Nielsen, Jørgen Gerken, Willy 
Scholz. 

Afbud: Cira Madsen, Mikael Thyssen 

 

1. Evaluering af generalforsamling – v/Tom  

• Tom gennemgik forløbet på generalforsamlingen, der var en stor succes med 42 
fremmødte, hvor af mange var nye unge, hvilket også var håbet og opråbet i 
indkaldelsen. Samling af generalforsamlinger/årsmøder for de tre store foreninger i 
byen bør gentages i 2026, med mere plads i forsamlingshuset i stedet for 
Spejderhytten. Der skal være nogen til at servicere deltagerne med forplejning til næste 
år. 

 

2. Konstituering af bestyrelsen – v/Tom  

• Formand – Tom Meyer Andreasen (rep. Motion) 

Næstformand – Lykke Regel (rep. Holdtræning) 

Kasserer – Marianne Munk Nielsen (rep. Fodbold) 

Sekretær – Jørgen Gerken (rep. Badminton) 

Menig medlem – Willy Scholz (rep. Krolf) 

Menig medlem – Mikael Thyssen (rep. Fodbold) 

Suppleant – Cira Madsen (rep. Motion) 

Suppleant – Tommi Kaas Hansen (rep. Fodbold) - tilbudt sig efter dette møde 

• Efter mødet har Mikael Thyssen forladt bestyrelsen af personlige årsager. Tommi Kaas 
Hansen er derfor tiltrådt bestyrelsen i stedet, så Fodbold-udvalget er repræsenteret 
her.  

• Hjemmesiden opdateres med den nye bestyrelse – derfor er det vigtigt med 
opdaterede vellignende fotos, der skal sendes fra de enkelte udvalgsmedlemmer ASAP 

 



3. Bordet rundt - Hurtig tur rundt i udvalgene (forberede jer gerne) - Alle  

Badminton:  

• Gå en runde med pedelen (Betina) på Ribelund inden opstart ny sæson. 
• Nye net en mulighed, men ikke aktuelt.  
• Repræsentantskabsmøde i KAC i Egebæk-Hviding med 10 deltagere. Fornuftig 

udvikling og økonomi. Der kommer ny udluftning/varmesystem nu i 2025. 
 

Krolf: 

• Banen er klar til start 
• Evt. et stævne med 70-100 pers. kr. 25,00 tilfalder foreningen pr. pers. – skal bruge 10 

frivillige  
• Møde med Gånsager Tømrerforetn. + Nørgaard Anlæg vedr. toilet i Krolf – positivt 
• 2 hold starter ud med turnering i maj 

 

Holdtræning:  

• Cira stopper som træner – Mette kommer tilbage -Gymnastik trænere på plads 
• 2 trænere evt. på kursus 
• Mangler en yoga instruktør til næste sæson  

 

Petanque: 

• Banerne klar til brug – Thovald har luget + Tom har hentet redskaber fra skuret og ud 
• Martin (Lykkes mand) laver en box til redskaber på Bytorvet ved banen 

 

Motion: 

• Royal Run lige om lidt med deltagelse fra de fleste 
• Opstart af hold med optræning mod Royal Run – ikke givet den store tilslutning 
• Flere sociale arrangementer sat i gang bl.a. Klubfest 16. april + klubløb ved Lillebælt 

Marathon 3. maj   

 

Fodbold: 

• Mikael og Tommi er nye fodboldudvalget  
• Mikael valgt ind i bestyrelsen 



• Møde på tors.d. 3. apr. ift. overdragelsen 
• Alle hold startet op undtagen U 4-6 år 
• Mangler 4’er bolde – Jan bestiller 10 stk.  

 

Fælles: 

• Bispekontoret har doneret en interaktiv storskærm til foreningen. Den virker fint og 
allerede brugt mere end den nye projektor 

• Evt. nye nøglebokse igen, da fodbolde forsvinder. Alternativt skal frivillige have nøgler 
 

 

4. Effektivisering af faste punkter – v/Lykke  

• Sætte tid på de enkelte punkter – forsøges ved næste bestyrelsesmøde. Evt. skal 
sekretæren styre tiden?  

• Kigge fremad i stedet for bagud på punktet Bordet rundt – dermed mere udvikling. 
Tidligere aktiviteter eller ting der er sket sendes til referent inden mødet 
 

5. Honorar til faste/stabile instruktører/trænere – v/Lykke  

• Hvordan giver vi en bonus for at honorere stabile trænere/ledere? 
Hvert udvalg kan gøre som de vil, så længe de overholder budgettet 
 

6. Økonomi? – v/Marianne  

• Senior fodbold kontingent i 2025?  
Spørgsmålet stilles videre til det kommende Fodboldudvalg 

• Ingen øvrige oplysninger/kommentarer til økonomi, da det er tidligt på sæsonen 
 

7. Evt. – v/Alle  

• Nyt klistermærke til skraldespanden ved Legepladsen - Cira 
• Turnusordning til småopgaver – Lykke  
• Vinfestival som frivillige 22.-23. august – Kan give kr. 25.000 – Tom og Annemette fra 

Forsamlingshuset holder et møde herom. 
 

8. Næste møde? – v/Alle 



• Tors. 12. juni 2025 kl. 19:00 


